



PROFIMADE
GERMANY

THE BEAUTY INNOVATION COMPANY.

CELL STRUCTURE CREAM

Multiple ineinandergreifende Wirkstoffe, verbunden mit dem Premium Repairkomplex, schenken der Haut ein samtig weiches und jugendliches Aussehen. Die Haut fühlt sich fester und glatter an. Besondere Wirkstoffe regen den Zellschutz und die Kollagensynthese an, die das Gewebe stärken und gegen die frühzeitige Hautalterung entgegenwirken sollen.

Die Extrakte aus der Yamswurzel und Soja kombiniert mit den wertvollen Pflanzenölen wirken vitalisierend und restrukturierend. Durch die ausgewogene Vitalwirkstoff-Kombination erhält die Haut Spannkraft und Elastizität. Höchste Wirksamkeit durch schonende Hitzebehandlung der Rohstoffe und bestes Einziehvermögen durch Mikro-Molekular-Emulsion schenken ihrer Haut ein neues Pflegecreme Ritual.

Anwendung:

Morgens und abends nach den individuellen Aktivseren auftragen.

Der besondere Tipp:

Gönnen sie sich 1mal in der Woche einen Schönheitsschlaf; tragen sie je 2 Pumpeinheiten von „Hydro Cell Serum“ und „Age Control Wrinkle Serum“ auf und massieren sie nun eine Haselnussgroße Menge der „Cell Structure Cream“ ein. Ihre Haut wird am nächsten Morgen mehr Frische und Vitalität ausstrahlen.

INHALTSSTOFFE

AQUA (WATER), GLYCERIN, COCOGLYCERIDES, POLYGLYCERYL-3 METHYLGLUCOSE DISTEARATE, CETEARYL ALCOHOL, SACCHARIDE ISOMERATE, BUTYLENE GLYCOL, BUTYROSPERMUM PARKII (SHEA) BUTTER, PRUNUS ARMENIACA (APRICOT) KERNEL OIL, XANTHAN GUM, CERA ALBA (BEESWAX), LIMNANTHES ALBA (MEADOWFOAM) SEED OIL, TOCOPHERYL ACETATE, PROPYLENE GLYCOL, CAPRYLYL GLYCOL, DIPOTASSIUM GLYCYRRHIZATE, ISOCETYL ALCOHOL, LECITHIN, SODIUM HYALURONATE, ALCOHOL, CAPRYLHYDROXAMIC ACID, PARFUM (FRAGRANCE), ETHYLHEXYLGLYCERIN, PANAX GINSENG ROOT EXTRACT, DIOSCOREA VILLOSA (WILD YAM) ROOT EXTRACT, CERAMIDE NP, GLYCINE SOJA (SOYBEAN) SEED EXTRACT, RUTIN, ALOE BARBADENSIS LEAF JUICE POWDER, CETYL ALCOHOL, CARBOMER, BOSWELLIA SERRATA EXTRACT, COCO-GLUCOSIDE, PALMITOYL TETRAPEPTIDE-7, PALMITOYL TRIPEPTIDE-1

- ✓ ohne Mineralöle
- ✓ ohne Parabene
- ✓ ohne Silikonöle
- ✓ ohne PEG





PROFIMADE

THE BEAUTY INNOVATION COMPANY.

CELL STRUCTURE CREAM

Multiple interacting agents, combined with the premium repair complex, give your skin a velvety soft and youthful appearance. The skin feels firmer and smoother.

The special active ingredients stimulate cell protection and collagen synthesis, which will strengthen the tissue and counteract against premature skin aging. The extracts from the yam root and soy combined with the valuable plant oils has a revitalizing and re-structuring effect. The balanced Vital active ingredients combination keeps the skin tone and elasticity. Highest efficiency is due to gentle heat treatment of the raw materials and the best to collection by micro-molecular-emulsion give their skin a new cream ritual.

Application:

Apply morning and evening, according to the individual active serums.

Special recommendation:

Give yourself one time a week a beauty sleep; apply 2 pumping units of „Hydro Cell Serum“ and „Age Control Wrinkle Serum“ and rub in it a hazelnut-sized amount of the „Cell Structure Cream“. Your skin will be exude freshness and vitality, the next morning.

INGREDIENTS

AQUA (WATER), GLYCERIN, COCOGLYCERIDES, POLYGLYCERYL-3 METHYLGLUCOSE DISTEARATE, CETEARYL ALCOHOL, SACCHARIDE ISOMERATE, BUTYLENE GLYCOL, BUTYROSPERMUM PARKII (SHEA) BUTTER, PRUNUS ARMENIACA (APRICOT) KERNEL OIL, XANTHAN GUM, CERA ALBA (BEESWAX), LIMNANTHES ALBA (MEADOWFOAM) SEED OIL, TOCOPHERYL ACETATE, PROPYLENE GLYCOL, CAPRYLYL GLYCOL, DIPOTASSIUM GLYCYRRHIZATE, ISOCETYL ALCOHOL, LECITHIN, SODIUM HYALURONATE, ALCOHOL, CAPRYLHYDROXAMIC ACID, PARFUM (FRAGRANCE), ETHYLHEXYLGLYCERIN, PANAX GINSENG ROOT EXTRACT, DIOSCOREA VILLOSA (WILD YAM) ROOT EXTRACT, CERAMIDE NP, GLYCINE SOJA (SOYBEAN) SEED EXTRACT, RUTIN, ALOE BARBADENSIS LEAF JUICE POWDER, CETYL ALCOHOL, CARBOMER, BOSWELLIA SERRATA EXTRACT, COCO-GLUCOSIDE, PALMITOYL TETRAPEPTIDE-7, PALMITOYL TRIPEPTIDE-1

- ✓ without mineral oil
- ✓ without parabens
- ✓ without silicon oil
- ✓ without PEG

